
ref.møde nr. 6 d.30-10 07 

Tilstede: Erik, Anne, Svend Ove og Helga. 

 Afbud fra Robert. 

Ad 1. Godkendelse af referat.  Godkendt. 

Ad 2. Vi må spørge Jette om hun har snakket med Q8, 

Ad.3    1.Vi kunne tænke os en brolægning af kirkepladsen 

           2. Forny og synliggøre de eksiterende stier, Kirkestien og stien bag ved Rosenvej 

           3. En sti som optegnet til Avnbølsned skov. 

           4. Byggegrunde bag ved Rosenvej og et Ollekollebyggeri bag ved Kapelleniet 

Ansøgning sendt til Marianne Tychsen 

Ad. 4. Svend Ove fik ideer til hvordan hjemmesiden skal se ud. Vi vil gerne have en kalender 

indbygget  og links til en mailadresse til landsbylauget,ogLinks til Landdidstriktsudvalget og 

Landsbyforum. 

Ad. 5  Vi har ikke fået svar endnu.Vi sender Svend Ove, Anne og Asmus op til Arkitekt Gram på 

Bakkensbro for at spørge om han vil være behjælpelig med at udfærdige tegninger. 

Ad 6. Asmus har fået besked om at Leif Lauring -Andersen har bevilliget penge til en cykelsti fra 

Avnbøl til Adsbøl i 2009 eller 2010 

Ad. 11  Julefrokost Rosenvej 1 kl. 18 Erik bestiller platte ved Ulla. Helga sørger for rugbrød og sild. 

Drikkevarer medbringer vi selv. 

 


